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Jegyzıkönyv 
 
Készült Fonó Önkormányzat Képviselı-testületének 2010. június 21-én tartott 
képviselı-testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak:  Kovács Gyula-polgármester 
                        Vörös Lajos-alpolgármester 
                        Huber Zoltán 
                        Pál József Ernıné 
                        Nyerges Péter 
                        Szála Béla-képviselık 
                        Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 
Meghívott vendég: Mátrai László-falugondnok 
 
- Kovács Gyula-polgármester köszönti a testületi tagokat. Megállapítja, hogy a 6 

fı testületi tagból 6 fı jelen van. Ismerteti a napirendi pontokat és megkérdezi, 
hogy van-e más javaslat, más javaslat nincs, a testület az alábbi napirendeket 
tárgyalja.  

 
Napirendek:  

 
1. Szociális Központ mőködésérıl tájékoztató  

Elıadó meghívott vendégek: Kovács Lászlóné – intézményvezetı, Kovács 
Gyula-polgármester 
 

2. Falugondnok mőködésérıl beszámoló 
Elıadó, meghívott vendég: Mátrai László- falugondnok, Kovács Gyula-
polgármester 

 
3. Ivóvízminıség –javító programról 

                Elıadó: Kovács Gyula-polgármester 
 

4. Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Társulás díjpolitikájáról  
Elıadó: Kovács Gyula-polgármester,  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

5. Egyéb ügyek, tájékoztatók az elmúlt ülés óta történtekrıl 
Elıadó: Kovács Gyula-polgármester,  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

6. Szociális ügyek, személyi ügyek – zárt ülésen 
Elıadó: Kovács Gyula-polgármester  

 
 

Napirendek tárgyalása:  
 

1. Szociális Központ mőködésérıl tájékoztató  
Elıadó meghívott vendégek: Kovács Lászlóné – intézményvezetı, Kovács 
Gyula-polgármester 
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- Kovács Gyula-polgármester elmondja, hogy a Szociális Központ vezetıje egyéb 
elfoglaltsága miatt nem tudott eljönni és beszámolót tartani. Kéri a 
falugondnokot, ha kívánja a beszámolóját egészítse ki.  

 
- Mátrai László-falugondnok : köszönti a testületi tagokat. A feladatait leírta. 

Jelzi, hogy közmunkások kellenének, akikkel a közterületen tudna többet 
dolgozni.  

 
- Nyerges Péter: megkérdezi, hogy az óvodások szállítása megoldható-e?  

 
- Kovács Gyula-polgármester: kellene hozzá gyerekülés. Kéri a falugondnoktól, 

hogy pontosan tartsa be a munkaköri leírásban foglaltakat, 8 kor vigye ki a 
kocsit a garázsból, csak olyan fuvarra használja, amelyre szükséges és 
engedélyezett, a főnyírást saját maga végezze.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı tájékoztatja a testületet, hogy a Vas Megyei 

Rendırkapitányságtól értesítést kaptak, hogy azIWF-958 Fonó önk. 
tulajdonában lévı gépjármő 2010. 05.25-én 11.49 kor Nagyberki belterületen 71 
km/h óra sebességgel közlekedett.  A menetlevél alapján a gépjármővet a 
falugondnok vezette, akinek vállalnia kell az ezzel járó kötelezettségeket, 
amennyiben az önkormányzat büntetést kap,ez minimum 30.000,- Ft lesz.  

 
- Mátrai László- az elmondottakat tudomásul vette.  

 
- Kovács Gyula-polgármester javaslatot tesz a beszámoló elfogadására.  

 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
41/2010. /VI.21./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete a falugondnok munkájáról készült beszámolót 
elfogadja, kéri, hogy a falugondnok a munkaköri leírásában foglaltakat tartsa be.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 

 
2. Ivóvízminıség –javító programról 

                Elıadó: Kovács Gyula-polgármester 
 

- Kovács Gyula-polgármester elmondja, hogy a múlt héten volt egy falufórum, 
ahol a falu jelentısebb emberei jelen voltak és az ivóvízminıség-javító program 
lehetséges változatairól beszéltek. Egy olyan variáció volt benne, hogy Baté 
község lenne  a vízátadó és Fonó adná be a pályázatot.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı elmondja, hogy az elıterjesztés alapján arról 

kell dönteni, hogy kivel és hogyan adja be a pályázatot az önkormányzat.   
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- Huber Zoltán. Véleménye szerint itt a községben csak ammóniamentesítésre 
lenne szüksége, amely akár 20 millióból megoldható lenne.  

 
- Kovács Gyula-polgármester ajánlatot kell kérni, hogy mi mennyibe kerül. Úgy 

gondolja, hogy Fonóban jó a kút, itt a biológiai ammóniamentesítést kell 
megvalósítani. Szükséges az üzemirányítás kiépítése, csıhálózat, kút felújítása, 
víztorony felújítása, vasbeton tározó felújítása, rekonstrukció, próbaüzem 
költségeit kellene  kb. 78.400 e Ft-ból megvalósítani. 

 
- Huber Zoltán- mint vízgépész elmondja, hogy vannak nála korábbi nitrit 

vízminták, a vízmő telepen néha magasabb ez az érték, a hálózaton viszont az 
alsó mérés határ alatti az érték. 

 
- Nyerges Péter: azt nem érti, hogy ha jók a vízminták, akkor Fonó miért nem 

került ki a Korm.r. –bıl?  
 

- Huber Zoltán- úgy gondolja, hogy át kell ezt még tanulmányozni, nem biztos, 
hogy Fonónak pályázni kell erre a programra, a vízdíjban ezek a költségek 
biztosan benne lesznek.  

 
- Kovács Gyula-polgármester javasol szerdára egy rendkívüli ülést, ahová 

meghívnák a Somogyvíz Kft. ügyvezetıjét, és a Tamási gesztorságával 
megalakult Társulás ügyvédjét, hogy tájékoztassa a képviselıket a 
lehetıségekrıl.  

 
   

3. Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Társulás díjpolitikájáról  
Elıadó: Kovács Gyula-polgármester,  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 
- Kovács Gyula-polgármester javaslatot tesz a díjpolitika elfogadására. Most 

hetente van szemétszállítás nyáron, egyébként kéthetente.  
 

Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
42 /2010./VI.21./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete úgy határozott, hogy a KEOP- 2009-1.1.1 
konstrukciós 2. fordulójára benyújtandó „Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Program „ címő 
projekt részeként elkészült megvalósíthatósági tanulmányban, az üzemeltetési koncepció 
alátámasztásához nyújtott, és a tanulmányban feltüntetett adatok,információk  a valóságnak 
megfelelnek, továbbá a bemutatott üzemeltetési koncepciót, díjpolitikát, díjképzést, 
megismertük, és annak betartását a támogatás visszafizetésének terhe mellett vállaljuk a 
projekt befejezését követı minimum öt évig.  
 
Felelıs: polgármester 
Határidı. azonnal 
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4. Egyéb ügyek, tájékoztatók az elmúlt ülés óta történtekrıl 
Elıadó: Kovács Gyula-polgármester,  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

 
a) Beiskolázási támogatásról:  

 
 

- Kovács Gyula-polgármester javaslatot tesz arra, hogy az önkormányzat a 
gyermekek tankönyveinek az árát vállalja át általános és középiskolásoknak 
12.000,-Ft-ig, felsıfokú nappali tanulmányokat folytató diákoknak 15.000 Ft –
ig számla ellenében és fizesse ki, általános iskolásoknak az iskolába történı 
átutalással a többit  számla ellenében.  

 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
 
43/2010./VI.21./ sz. Fonó Önkormányzat kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete a 2010/2011-es tanévre a fonói állandó 
lakosú nappali intézményben tanulók részére tankönyvtámogatást biztosít  az 
alábbiak szerint:  
- általános iskolás korú gyermekeknek az általános iskola tájékoztatása alapján 

közvetlen az intézménybe történı utalással gyermekenként maximum: 12.000,-
Ft-ot átvállal a tankönyvek árából, vagy tankönyvekrıl szóló számla alapján a 
gyerekek szülei részére kifizet,  

- közép- és felsıfokú intézményekbe járó gyerekeknek maximum: 15.000,-Ft-ot 
átvállal a tankönyvet árából, amit számla ellenében fizet ki az önkormányzat.  

 
Határidı: 2010. 09.30.  
Felelıs: polgármester 
 

b) Esély megállapodás elfogadása:  
 

- Kovács Gyula-polgármester javaslatot tesz a megállapodás elfogadására.  
 

Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú  szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
44/2010./VI.21./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete az Esély Alapszolgáltatási Központ és a Taszár-
Kaposhomok-Sántos községek Körjegyzısége közötti munkamegosztási megállapodást 
jóváhagyja a határozat mellékletében foglaltak szerint.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
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c) Egyéb tájékoztatások 
 

- Kovács Gyula-polgármester elmondja, hogy elkészültek a buszöblözet 
munkáival. 

- Elmondja, hogy a Dózsa György utcával szemben lévı földtulajdonosokat fel 
kell szólítani, hogy az elıttük lévı árkot kaszálják.  

- A nyugdíjas klub kérelmet adott be, hogy a klubvezetı üzemanyag térítését 
fizesse az önkormányzat. A költségvetésbe részükre biztosított 100 e Ft-os 
támogatást javasolja ezzel növelve megállapítani, így 115 e Ft-ról kell majd 
elszámolniuk.  

- Javasolja, hogy legyen gyereknap, ebben kéri a közremőködést. Továbbá a 
falunapban is.  

 
A  testület a tájékoztatóban foglaltakkal egyetértett.  
 
A polgármester zárt ülést rendel el, a testület így folytatja tovább a munkát.  
 

K.m.f. 
 
 
Kovács Gyula                                                                        Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                          körjegyzı 
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